

《单词百科:supervisors是什么意思?supervisors怎么发音?supervisors的解释和用法》

英语单词supervisors是什么意思?supervisors怎么读?supervisors怎么发音?简答网为您整理了supervisors的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



supervisors怎么读

supervisors的读音: ['su:p va z z]

supervisors的意思

1、n.监督者，管理者(supervisor的名词复数);

supervisors的相关词组

1、Accounting Supervisor 会计主管; 财务主管;

- 2、Line Supervisor 生产线主管;
- 3、doctoral supervisor 博士生导师;
- 4、accounting supervisor 会计主管; 财务主管;
- 5、line supervisor 生产线主管;

supervisors的双语例句

1、Collaborate with technical department engineers, production supervisors, shop-workers, and others.

与技术部门工程师、 生产主管、 和车间工人等协同合作.

2、Supervisors should realize that the average employee hesitates to submit ideas because of fear of ridicule.

主管人员应体谅一般的职工由于害怕嘲笑而对提供建议持犹疑不决的态度.

3、Beyond the traders, a half-dozen financial supervisors worked.

交易员的那一头, 有五、六名金融督察在办公.

4、Experience as a medical radiation technologist is required for supervisors and instructors.

医疗放射科主管人员必须具备丰富的临床经验.

5、The parties concerned include the promoter, shareholders, directors and supervisors and managers.

其当事人包括公司发起人、 认股人、 董事、 监事、 经理等.

6、Its the same company for personal reasons to resign from office supervisors.

其同样因个人原因辞去公司监事职务.

7、We ask all supervisors [carry out] the procedure thoroughly at that time.

届时请各位主管确实办理.

8、Supervisors have many opportunities to assess the ability of candidates to use

analytical methods.

主管们有许多机会去评定候选人运用分析方法的能力.

9、 There is a college of international supervisors working together.

一群来自世界各地的主管在一起工作。

10、 All managers, supervisors, team leaders, engineers, technical support personnel and interested employees.

所有管理者、主管、团队领导、工程师、技术人员和对此感兴趣的人员.

11、 I think the best technical people make the best supervisors.

我认为最好的技术人员可以成为最好的管理人员.

12、 At the same time, the introduction of two independent board of supervisors.

同时, 监事会引进两名独立监事.

13、 Assist engineers and supervisors in solving technical problem arising in production.

协助工程师和主管解决生产过程中的技术题目.

14、 To consolidate supervision management of project construction and responsibility of supervisors.

三是加强建设监理管理,强化监理责任.

15、 Work closely with other supervisors, engineers, maintenance, production and facility management.

与其它主管、工程师、维护、生产和设施管理人员紧密合作.

以上是简答网为您整理的supervisors怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/supervisors>